
 

 

  

22. September 2024 

 

 

Agenda Bestyrelsesmøde 25. September 2024  

Deltagere: Anni Bach Zangenberg, Eivind Møller, Camilla Maints Hansen, Christian 

Danø Møller og Hanna Tómasdóttir. Tina Kolby er med online.  

 

 

1. Siden sidst, noget yderligere til dagens agenda  

Intet yderligere til dagsorden.  

 

2. Foreningens økonomi  

Tina præsenterer både et overblik over vores regnskab op til d.d., samt 

budget for 2025. Der er lavet budget for 2024 og 2025 med fokus på at 

drifte bestyrelsesarbejdet, så opgaveøgningen i forbindelse med 

foreningens vækst kan varetages også i fremtiden.  

  

Der skal laves nye retningslinjer for honorarer, kørselsgodtgørelse og 

andre udgifter i forbindelse med udførelse af bestyrelsesarbejde.  

Der er lavet forslag til forskellige områder der skal arbejdes videre med, 

men allerede d.d er der taget beslutning om, at bestyrelsesmedlemmer 

der krydser Storebælt eller Øresund, får dækket udgifter til transport til 

bestyrelsesmøder, konferencer og andre relevante møder.  

Der dækkes udgifter svarende til normal billet med offentlig transport. 

Hvis man vælger andet transportmiddel, dækker man selv differencen. 

AKTION: Tina 
 
 

 



 

 

3. Trivselsprojekt. 3 Webinar den 6. november fra 19-21 

Det tredje webinar handler om praktisk anvendelse af grundlæggende 

teorier fra Selvbestemmelsesteorien (Self Determination Theory - SDT) 

samt en mere generel og praktisk tilgang til det at skabe trivsel i 

krisetider v/Michael Seest. Info bliver sendt snarest på mail til alle 

medlemmer, og postet på SoMe.  

AKTION: Hanna, Christian og Camilla 

 

4. Refusion af medlemsgebyr når stud., overgår til ordinære medlemmer   

Det har været praksis igennem mange år, at vi ikke har refunderet stud. 

medlemskab når de overgår til ordinært medlemskab. Men det sidste ca. 

års tid, har vi valgt at refundere halvdelen af medlemskabet, da 

medlemmerne i stigende grad har henvendt sig, hvis der er under 6. mdr., 

siden de overgik fra stud. til ordinært medlemskab.  

 

Vi skal finde ud af hvilke muligheder der er for automatisering af 

overgang fra studerende til ordinære medlemmer, og om systemet kan 

udregne ”tilgodehavende” ift. allerede betalt medlemskab. Dertil aftaler vi, 

at emnet tages op på dagsorden til næste års Generalforsamling, ift. 

hvorvidt et stud. medlemskab skal refunderes i det hele taget og i hvilket 

omfang. Der er en del admin forbundet med alle medlemmer, også de 

studerende. De får forsikringsdækning, har mulighed for at deltage gratis 

i vores webinar og i årets GF, og er dækket af vores kollektive 

erhvervsansvarsforsikring m.m. Er der behov for en jurist indover i 

forbindelse med klagesager, stiller vi også resourcer til rådighed, og stud. 

medlemskab koster blot 950 kr. Alt dette skal vores medlemmer tage 

stilling til, til næste års GF. Indtil da, skal der fremgå tydeligt ved 

oprettelse, at stud. medlemsgebyr ikke tilbagebetales.  

AKTION: Anni og Hanna 



 

 

 

5. SoMe  

Camilla fik filmet nogle af vores medlemmer i sidste uge, og sammensat 

en fin video, der er offentliggjort på vores SoMe. Vi mangler en mikrofon, 

som Camilla køber. Der er planer om øget medlemsengagment, bl.a., en 

introvideo.  

AKTION: Camilla  

 

6. Lægedage – Status på planlægning   

Anni og Hanna har lavet optælling på vores PR materiale. Vi har masser 

af pjecer om osteopati, NOJ – forskellige årgange, paraplyer samt blokke. 

Vi skal have bestilt t-shirts og evt. skjorter, samt folderen om profilering 

af osteopaterne, muleposer, post-it og kuglepen. Der er bestilt karameller 

med DO logo. På et senere tidspunkt skal vi have bestilt messevæg og 

roll-ups, så disse er klar til vores Fagkongres. Vi aftaler at lave en 

jubilæumsudgave af muleposerne – 150 år –  Vi elsker osteopati ’ish og 

grafik med blå hjerter. Hanna tager et møde med Tine ift. design af 

muleposer, samt design af messevæg til Lægedage i Bella Centret.  

AKTION: Hanna 

 

7. Halvdagskonference. Status på planlægning  

Vi aftaler at alt skal være klart, oplægsholdere og programmet, samt 

opsætning i Conference Manager, senest den 1. december, hvorefter vi 

sender invitationer ud. Eivind får fat i hans kontakt, Claus, ortopædkirurg. 

Hanna kontakter Merete, anastæsilæge, samt Thomas Breinholt. Vi 

aftaler at spørge DSO omkring mulighed for et oplæg om kroniske 

smerter, og Pål Amundsen om hans PhD, der også handler om kroniske 

smerter og fastholdelse på arbejdsmarkedet. Eivind bliver konferencier.   

              AKTION: Hanna og Eivind 



 

 

 

8. Fagkongres 2025. Status på planlægning 

Christian Fossum kommer med et oplæg til temaet for Fagkongressen. 

Konferencelokalet er bekræftet. Anni kontakter Det Sociale Udvalg ift. 

festmiddagen m.m., og om vi skal bestille livebandet eller om udvalget 

har andre planer. Al planlægning skal være på plads senest 1. december, 

hvor registration kan starte. Eivind og Hanna får fat i hver deres kontakt 

ift. lån af brikse. Hanna kontakter Scandic mhp. stande og 

postersudstillinger.  

        AKTION: Hanna, Anni og Eivind 

 

9. Folkemødet 2025. Status på planlægning 

Der er bestilt overnatning samt færge til Anni, Eivind og Hanna. Vi har en 

masse idéer til debatter og oplæg, og planlægger at invitere reps. for div. 

sundhedsprofessioner, samt oplægsholdere og paneldeltagere. Vi taler 

om fokus på mere samfundsrettede debatter i tillæg til debatter omkring 

kroniske smerter. Der planlægges videre i vores Folkemøde Team.  

              AKTION: Anni, Eivind og Hanna 

 

10. Redesign af hjemmeside. Status 

Der mangler lidt ift. tekster og justering på mobilvisning. Camilla kigger 

på mobilvisning og Hanna står for de sidste tekster. Alt skal være klart 

senest i weekenden.  

AKTION: Hanna & Camilla 

 

11. Organisationsbeskrivelse skal færdiggøres  

Udsættes til næste bestyrelsesmøde.  

 

 



 

 

12. KFU – What to DO?  

Vi aftaler at der skal køres opmærksomhedsopslag og info på KFU indtil 

næste efterår via vores lukkede grupper og via mails. Så vi venter med 

vores survey blandt medlemmerne indtil næste efterår. Hanna tager også 

emnet med i næste udgave af Formandens Beretning.  

AKTION: Camilla, Tina og Hanna   

 

13. Møder med forsikringsselskaberne – Hanna og Eivind  

Hanna og Eivind finder nogle dato’er og så skal der sendes infomails til 

forsikringsselsaberne.  

AKTION: Hanna og Eivind  

 
14.  Hanna er inviteret til: UCO Launch as Health Sciences University – 

Hanna kan desværre ikke deltage til arrangementet, men deltager gerne i 

årets graduation, som hun plejer, hvis det passer ind i kalenderen. 

AKTION: Hanna  

 
 

15. NOC 2024 og NOC 2025 – Hanna  

Det var en udbytterig NOC konference i Oslo. Prekonferencen – med 

fokus på Education, favnede bredt og der var mange interessante oplæg. 

Selve NOC, der i år blev delt op i teori og workshop, virkede rigtig godt og 

der var en god dynamik. Der var i alt 10 medlemmer fra DO til årets NOC. 

 

Vi mangler fortsat en beslutning omkring lokation af NOC 2025. Den 

finske bestyrelse skal lige nå at drøfte det oplæg som NOF, SOF og DO har 

talt om i flere mdr.  

 

 

 



 

 

16. Socialt Udvalg  

Der er mødeaktivitet og nyt medlem der gerne vil være med. Der skal 

drøftes aktiviteter til Fagkongres og planer for Nytårstaffel.  

AKTION: Eivind 

 

17. Andet?  

 

 


